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DORPSRAAD 

Wh de Jonge hee: sport, toerisme, openbare ruimte, milieu en duurzaamheid in de 
portefeuille. Tevens is hij onze kernwethouder.  

VergaderfrequenNe 6 keer per jaar ipv 8 keer. 

FuncNe penningmeester is per 1 jan 2025 vacant. Steven zal zich binnen het bestuur meer 
bezig gaan houden met de communicaNe. Richard hee: aangegeven een deel van de 
communicaNe op zich te nemen. 

VERKEER 

Te hoge snelheid is een vast gegeven. Nagegaan zal worden hoe het ''shared space'' principe 
zich verhoudt tot een weUelijk vastgelegde 30 km zone. Dit hee: consequenNes voor 
handhaving. 

RecreaNef verkeer al dan niet door het dorp is een terugkerend thema. CirculaNeplan is 
gewenst. 

Betaald parkeren alleen aan de noordkant van de Noorddijk zoals afgesproken. 

Probleempunt blij: oversteken N57 – Paul: dit zal niet direct wijzigen, zoals veel zaken wbt 
verkeer. De 30 km zone voldoet aan eisen. Bepaalde borden zijn verplicht. 

Er was een aparte vergadering over dit onderwerp met de kernambtenaar verkeer op 5 juni 
2024. Iedereen kon zijn/haar knelpunten m.b.t. verkeer naar voren brengen 
dorpsraadvanvrouwenpolder@gmail.com. Verkeer komt januari en  februari 2025 aan bod.  

TOERISME 

Wethouder: er zijn m.b.t. recreaNe tal van afspraken gemaakt in het verleden en die 
gehandhaafd moeten worden. Er zijn 10 mensen die met handhaving bezig zijn, soms 
moeten keuzes gemaakt worden waar te handhaven. Iedereen werd uitgenodigd om tot 28 
juni 2024 reacNe te geven op het plan. ReacNes werden openbaar gemaakt. In september 
2024 werden besluiten genomen over het plan. Ook aan de Dorpsraad werd gevraagd 
reacNes te geven en vragen te stellen. Dat kon per e-mail naar 
dorpsraadvanvrouwenpolder@gmail.com of kan ter vergadering van 5 juni 2024. De opkomst 
bijeenkomst verblijfsrecreaNe viel tegen. 

Verhuur tweede woningen: wordt daar wat aan gedaan? En personeel dat gehuisvest wordt 
in koopwoningen in het dorp. Opm: dat maakt er een oneerlijk speelveld is, nu horeca met 
meer geld makkelijker kan aankopen. Wethouder: is lasNg probleem, aan andere kant 
profiteren we ook van horeca. Paul: mensen moeten ook gehuisvest worden. probleem 
horeca Njdelijke woonruimte en bedrijven die personeel in dienst hebben apart benaderen. 
Als er nieuwe woningen komen naar wie gaan die dan? En gemeente zit ook nog met 



plaatsen van asielzoekers. Er blijven geen woningen over voor bijvoorbeeld kinderen van 
eigen inwoners.  

Voorstel is het opleggen bedrijven o.a. bij uitbreiding ook verplichNng bouwen voor eigen 
personeel. Een goed voorbeeld is dat aan Roompot is opgelegd dat bij uitbreiding woningen 
worden gebouwd op eigen terrein.  

Daar gaat wh Rene de Visser over. Wh de Jonge stelde voor hem uit te nodigen voor een 
vergadering. Er leven wel ideeën bij het gemeentebestuur over waar evt woningen (900)  
kunnen komen. 

DORP 

Afgelopen Njd periode zijn verschillende gazons en bermen omgevormd naar extensief gras 
en bloemenberm. Hierbij zullen sommige bermen bloemrijk worden of minder intensief 
gemaaid worden. We hebben rekening gehouden met de locaNes van de om te vormen 
gazons en bermen. De om te vormen gazons en bermen liggen niet recht naast tuinen zodat 
er geen zaad of onkruid in de tuinen terecht komt.” 

Doemee.veere.nl is dé manier om makkelijk online je mening te geven  

over plannen voor jouw buurt of voor heel Veere. Veere is van ons allemaal. Hoe meer 
mensen  

meedenken en meedoen, hoe beter we weten wat belangrijk is voor onze gemeente. 
Daarom wil  

de gemeente Veere u zoveel mogelijk betrekken bij het beleid. Wilt u ook meedenken over  

plannen en projecten in de gemeente? Meld u dan aan voor het plalorm Doemee.veere.nl.  

Hoe zit met het houten gebouw van de voormalige katholiek kerk?  

Niemand hee: interesse. Standpunt Dorpsraad was en is, amreken teruggeven aan natuur.  

Alma Lodiers en Trudie van Hoof kwamen verrassend met het voorstel de historie van 
Vrouwenpolder en het schilderijtje een plek te geven. We staan zeker welwillend tegenover 
het idee. Plaats en uitvoering zijn nog in discussie. KEC gelden zijn beschikbaar op 
voorwaarde dat het plan levensvatbaar blijkt te zijn.  


